
 
 
Kära medlemmar, 
 
Äntligen sol och värme i hela vårt land – alla lyckliga som befinner sig i Mölle kan for>arande 
spela på våra banor som är öppna några veckor @ll om vädret @llåter.  
 
Stort tack @ll alla er som engagerat sig i såväl högt som lågt och bidragit @ll vår ideella 
verksamhet under året! Nedan följer några rader, där jag summerar sommaren som varit samt 
informerar om den påbörjade renoveringen av vårt klubbhus.  
 
Sommarens väder 
Tyvärr saHe massivt regn @dvis stopp för spel och våra banor tog en hel del stryk. Tack vare 
manuell vältning - som stundtals genomfördes dygnet runt, fick vi @ll slut ordning på banorna. 
 
Sommarens höjdpunkter 
Här vill jag först framhäva och berömma den härliga stämningen på klubben. Stämningen 
skapas givetvis av alla medlemmar och besökare, och jag fick höra från många olika håll hur 
posi@v och inkluderande andan är på vår klubb. Det värmer, och en stor eloge @ll er som bidrar 
med stort engagemang. EH goH betyg är hur många som kommer för aH besöka banorna men 
som också stannar kvar en stund för aH umgås. Visst hjälpte det aH vi inte hade så stor 
konkurrens från stranden, men ändå – himla stolt över vår lilla klubb! 
 
Tennisskolan  
Tennisskolan slog rekord i antal anmälningar i år! Majoriteten av er är återkommande stjärnor 
(vilket är underbart) men väldigt roligt är också aH se många nya ansikten och nya medlemmar. 
Särskilt roligt är det aH välkomna barn i åldrarna 5-7 år. EH stort tack @ll alla er som deltog och 
slet på gruset! 
 
Möllespelen 
Sommarens höjdpunkt är såklart vår egen tennisturnering, Möllespelen! Det är mycket som 
gör denna vecka speciell - inte bara aH den lockar fler och fler spelare, men även antal 
åskådare och besökare som kommer för aH @Ha på matcherna ökar. Vilka härliga matcher som 
spelades! I år provade vi något nyH: aH @llägna en dag för damdubbel- och juniorklasserna, 
vilket blev väldigt lyckat. Vårt lilla café slog också rekord i år igen! Vi gräddade över hundra 
våfflor på finaldagen, gjorda enligt vårt tradi@onsenliga hemliga recept J. Hoppas aH du hann 
köpa en innan de tog slut. Tack Hannah & Clara för aH ni all@d såg @ll aH det fanns en massa 
goH och aH allt flöt på så bra.  
 
Klubbkläder och Sponsorer 
Våra klubbkläder blev även dem en succé, och vi fortsäHer givetvis @ll kommande år, men mer 
om det nya längre fram.  
 
Jag vill också passa på aH nämna våra sponsorer som bidrar generöst @ll verksamheten.  
 
Guldsponsorer: Plisséexperten, Höganäs Energi, Citadellkliniken, HINC Asset Mgmt, Vialto 
Partners, KZ Bygg samt Colorama Höganäs. 



 
 
Cafésponsor: LS Svensson samt våra klubbsponsorer, PW och Grania AB. 
Sponsorer @ll Möllespelen: 2020 BagueHerian, Kers@n Tillberg, Forty Love Sports, Knafves 
Café, Pe@tes Pommes, Salty Dog Bar, Evers Silver, Haga Op@k. 
 
Vill också uHrycka eH stort, stort tack @ll S@felsen Gripen för deras ovärderliga stöd @ll 
renovering av klubben. 
 
Pågående renovering 
Vi i styrelsen fortsäHer arbetet med aH göra anläggningen inbjudande, trivsam och @llgänglig. 
Vi vill fortsäHa, i grundarnas anda, aH skapa en plats som berikar Mölle med samvaro och 
gemenskap, där tennis spelas över genera@oner.  
 
Klubbhuset har under en period varit i behov av en utvändig och invändig renovering. Under 
våren 2023 sökte vi återigen ekonomiskt stöd från S@felsen Gripen och fick posi@va besked. 
EH generöst stöd som nu kommer aH investeras i en upprustning av klubbhuset som får nyH 
tak, utvändig målning, renovering av dusch, toaleH och omklädningsrum/förråd. ToaleHen 
byggs ut lite och vi lovar eH nyH lås på dörren. Ingången @ll duschen kommer flyHas in i 
omklädningsrummet, som också görs aningen mindre för aH ge plats åt en liten hall innanför 
entrédörren. Vad gäller kulörer och materialval interiört har vi valt en varsam och klassisk s@l. 
 
Angående den utvändiga ommålningen har styrelsen det senaste året utvärderat en rad olika 
färger och kulörkombina@oner. Fackmän från Colorama Höganäs har besökt oss på 
anläggningen och flera medlemmar har varit engagerade och gjort sina röster hörda under 
säsongens gång. I styrelsen har vi efer mycket @d och arbete kommit fram @ll en klassisk grön 
i kombina@on med viH. Vårt val av kulör fick även stöd under klubbens årsmöte där en av våra 
medlemmar fåH rekommenda@on om kulören från en konservator. Vidare under årsmötet fick 
styrelsen uppdraget aH ta fram slutgil@gt beslut om kulör och söka bygglov. 
 
Vi tror aH det kommer aH bli väldigt fint och hoppas aH ni känner likadant när ni klickar HÄR 
för aH se våra inspira@onsbilder. Kulören harmonierar med miljön och vår gröna park och 
passar fint ihop med det röda gruset. Vidare har vi också en förhoppning om aH yHerligare 
kunna öka trivseln på anläggningen genom aH plantera mer blommande växter, kläHerväxter 
vid klubbhuset, samt aH på sikt måla om våra bänkar där metallen får samma gröna nyans 
som fasaden. Vi ser oss införskaffa några trevliga parasoller @ll caféet, samt beställa 
gammaldags handmålade skyltar både utvändigt som invändigt på dörrar, för aH nämna några 
detaljer. Detaljer som vi tror är vik@ga, och som värnar och respekterar klubbens historia.  
 
Trädgårdsgrupp 
I samband med renoveringen vill jag passa på aH nämna aH vi kommer skapa en 
trädgårdsgrupp, och därför vänder oss @ll er medlemmar i hopp om aH finna några entusiaster 
och kanske eH par experter som vill engagera sig. Gruppens främsta uppgif blir aH vara med 
och planera grönskan och miljön runt klubbhuset. Förutom aH planera och ev. plantera nyH, 
har vi dessvärre eH par sjuka träd som vi också behöver ta ställning @ll.  
 
Hoppas ni vill gå med i denna grupp! Mejla intresse @ll oss info@molletk.se 



 
 
 
Stort tack för nu och vid frågor eller kommentarer angående ovan, tveka inte aH höra av er!  
 
Allt goH,  
Pernilla Putnik & Styrelsen 
September, 2023 


